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SLOVO STAROSTKY 

Vážení občané, 

pro mě i pro Vás je tento zpravodaj prvním setkáním. Po zářiových volbách jsem byla zvolena vaší 
novou starostkou. Je to pro mě velmi zavazující funkce a budu se snažit, abych v ní uspěla. Není mým cílem 
být nejlepší, dokazovat co umím a vyhovět všem a všemu. Chci být racionální, dělat věci, které budou 
přínosem především obci a jejich obyvatelům. Ale jsem připravena řešit i nepříjemné situace a nedostatky, 
kterých není málo.  

Chci se pokusit vytvořit otevřený úřad pro všechny, naslouchat připomínkám, novým podnětům a potřebám 
vás občanů. Proto přivítám jakoukoliv aktivitu či podnět z vaší strany. 

Chtěla bych zlepšit vzhled obce, aktivity, společenské vyžití. Chtěla bych, aby spolky spolu opět 
spolupracovaly a udržovaly přátelské vztahy. Je možná příliš odvážné chtít zlepšit i celkové soužití nás všech 
v obci, ale chci se o to alespoň pokusit. A požádat i Vás, abyste se připojili. Bylo by dobré, aby si každý z nás 
uvědomil, že dobrou obec nedělá starosta či zastupitelé, ale my všichni. Záleží především na nás, jak se 
budeme o obec zajímat, jak se o ní budeme sami starat, jak budeme chtít vycházet se svými sousedy a 
přispívat vlastní činností a aktivitou o vzhled obce. Dát najevo, že nám není lhostejná a záleží nám na ní. 

Nebude to lehké. Obec jsem převzala v ne moc dobré kondici, vlastně je to horší, než jsem předpokládala. 
Zatím jsem se v tolika problémech a nedokončených aktivitách nedobrala konečného výsledku. Tedy není 
zatím co hodnotit. Předání obce bývalým panem starostou proběhlo jen papírovou podobou, nikoliv 
osobně. Na stole ležel předávací protokol, na kterém byl stav účtů k datu předání, klíče, razítka a seznam 
nevyřízené pošty za září a říjen. To si prosím nestěžuji, jen sděluji fakta pro srovnání. Naštěstí jsou tady 
zaměstnankyně a zaměstnanci, na které se mohu obrátit. 

Je třeba s těmito fakty pracovat tak, aby nebrzdily to, co bychom jako nové zastupitelstvo chtěli zvládnout. 
Jsem spokojená s dosavadní činností, a především zápalem nových zastupitelů. S naší vizí, jak bychom chtěli 
pracovat v daném volebním období, budete seznámeni v dalším článku zpravodaje. 

Už jsme spolu rozsvítili vánoční stromek a setkali se u betlému. S některými jsem se setkala i na vánočních 
sportovních akcích a turnaji v ping pongu. Aktivity startují a tímto chci ještě zpětně poděkovat všem, kdo se 
podíleli na organizaci akci i všem vystupujícím. 

Příjemným začátkem v roce 2023 bude pro Vás otevření obecního úřadu v bývalé budově základní školy od 
března. Ten vznikl přestavbou třídy v přízemí budovy.  Konečně nemusíte za námi po schodech. To je ale 
z mého pohledu jediné pozitivum na celé investiční akci.  Rekonstrukce není vyřešena příliš šťastně. 
Prostory jsou malé, chybí zasedací místnost v kanceláři starosty pro potřebná jednání nejen zastupitelstva. 
Projekt neřešil oddělené vytápění prostorů obecního úřadu od zbylých prostorů ZŠ. Nebyly dořešeny 
rozvody pro počítačovou techniku, pevné telefony, rozhlas, alarm. V rámci rekonstrukce neřešil projekt 
úpravu stávajícího sociálního zařízení ani vybavení nábytkem. Takto jsem stavbu převzala po svém nástupu 
do funkce. To vše se muselo začít řešit. Docela dost problémů na jediné stavební investiční akci minulého 
vedení obce. Proto prosím omluvte posunutí avizovaného otevření obecního úřadu. Děkuji všem, co 
pomáhají v nápravě a jen doufám, že to vše na 1. 3. klapne podle plánu:-) 

 

Zpravodaj  
           obce Dobromilice 
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Ve zpravodaji najdete informace o novém složení zastupitelstva, naše plány a cíle během volebního období. 
Funkce starostky obce byla schválena jako uvolněná, tzn. „starostuji“ na plný úvazek, z pracovní pozice na 
Magistrátu města Prostějova jsem byla uvolněná na dobu volebního období, kam se můžu vrátit po 
ukončení mandátu zastupitele a funkce starostky. Funkce místostarosty byla schválená jako neuvolněná. 
Tedy je vykonávána souběžně se zaměstnáním. Dále byly zastupiteli schváleny výše měsíčních odměn 
zastupitelům a předsedům výborů ve výši 80 % a místostarostovi ve výši 40 % max. možné odměny, která je 
stanovena zákonem pro danou funkci a je veřejně přístupná na internetu. Už tady jsme nastavili první 
úspory. Snížená odměna místostarosty, oproti minulému volebnímu období, ušetří obecní kase víc jak 750 
tis Kč za volební období, které chceme investovat na podporu spolků. 

Zpravodaj bude vycházet čtvrtletně a přinášet aktuální informace.  

 Na závěr chci popřát všem pevné zdraví. Také pozitivní myšlení a uvažování, nadhled. Těším se na 
nadcházející roky strávené s Vámi.  

       Ing. Hana Žondrová, starostka  

  ČINNOST ZASTUPITELSTVA OBCE DOBROMILICE 

V září letošního roku proběhly volby do zastupitelstvech obcí a měst. V naší obci se volilo nově 11 

zastupitelů, počet navýšen z 9 zastupitelů schválením na veřejném zasedání zastupitelstva obce dne 24. 6. 

2022 minulou koalicí. 

Po volbách se obměnilo zastupitelstvo z více jak poloviny: 

Ing. Hana Žondrová – starostka obce 

Drahoslav Žondra – místostarosta obce 

Jiří Antoníček – předseda finančního výboru 

Mgr. Kateřina Bombíková – předsedkyně kontrolního výboru 

Renata Jančíková – předsedkyně výboru pro kulturu 

Milan Antoníček – zastupitel 

Tomáš Antoníček – zastupitel 

Václav Drnovský – zastupitel 

Ing. Josef Prusenovský – zastupitel 

Michal Rudyk – zastupitel 

Pavel Trněný – zastupitel 
Z leva stojící:  

Jiří Antoníček, 

Milan Antoníček, 

Michal Rudyk, 

Václav Drnovský, 

Pavel Trněný, 

Tomáš Antoníček 

Z leva sedící:  

Mgr. 
Kateřina 
Bombíková, 
Ing. Hana 
Žondrová, 
Drahoslav 
Žondra, 
Renata 
Jančíková  
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Zastupitelé se domluvili na společné spolupráci a schválili cíle na volební období 2022–2026.  

Začneme od těch náročnějších a dlouhodobějších. 

Ve volební období bychom chtěli zadat studii šířkového uspořádání uličních profilů ulice od obecního úřadu k 
ČOV, dále pokračovat ulicí přes mostek u Malíškového k autobusové zastávce, 1 a 2 ulici na Doloplazy a ulici 
od ZŠ k MŠ. To jsou ulice, kde vedou místní komunikace. Studie by měla optimalizovat šířkové uspořádání 
ulice a navodit soulad komunikace s okolním prostředím. Tzn. řešit jízdní pruhy, chodníky, parkovací pruhy, 
plochy pro parkování, zelené pásy, návrh dopravního značení, dále statiku a následnou úpravu mostku přes 
potok, vč. veřejného osvětlení. Na schválenou studii bude navazovat vypracování potřebné projektové 
dokumentace. Vzhledem k předpokládaným vysokým finančním nákladům na pořízení projektové 
dokumentace a následné realizace, bude akce rozdělena projekčně a stavebně do několika etap a postupně 
se budeme snažit o jejich realizaci.  Realizace určitě bude zasahovat do dalšího volebního období. Současně 
je třeba řešit s dodavatelem elektrické energie přeložení nadzemního vedení do země, aby realizace z jejich 
strany předcházela případně byla souběžná s naší realizací. 

Dalším společným cílem je výstavba bytová. Podpora výstavby rodinných domů proběhla v minulých 2 

volebních obdobích a budeme se snažit další stavební místa vytvářet a tím podporovat rozvoj obce. Ale jsme 

si vědomi, že výstavba rodinných domů je v dnešní době finančně náročná a není pro každého, kdo řeší 

bydlení. Proto chceme jít cestou i bytové výstavby. 

Dalším cílem je zadání studie využití a následná projektová dokumentace sportovního a relaxačního areálu 

za sokolovnou. Pozemky za sokolovnou bezplatně darovala TJ Sokol Dobromilice obci již před 15 lety za 

účelem vybudování sportoviště a plochy pro aktivity obce, to je i smluvně ošetřeno. Do dnešního dne se 

nepodařilo tomuto závazku dostát, snad jen velmi částečně. Bereme to jako dluh minulých zastupitelstvech a 

je třeba v tom začít konat. Výsledkem bude vytvořit sportovní a oddechový či relaxační areál, který by sloužil 

k individuálnímu sportování, konání sportovních, společenských i kulturních akcí. V areálu by mělo vzniknout 

víceúčelové hřiště s umělým povrchem, rozšíření dětského hřiště, dráha pro in liny či koloběžky pro děti, 

zpevněná betonová plocha pro sport i jako taneční plocha, pevné posezení, zázemí pro prodej, samostatné 

toalety apod. Návrh celkového řešení využití plochy bude cílem zadávané studie. Za volební období chceme 

celou akci i zrealizovat. 

Dále bude zadána studie a projektová dokumentace na úpravu hřbitova. Chtěli bychom rozšířit plochu o 

kolumbárium, urnové hroby, zeleň, parkování, upravit oplocení apod. Konečnou podobu hřbitova necháme 

na architektech, které oslovíme v rámci zadání projektu. 

Chtěli bychom realizovat rekonstrukci stávajícího objektu mateřské školy. Minulé zastupitelstvo, respektive 

jeho koalice, nechala zpracovat projektovou dokumentaci, která řeší rekonstrukci a novou přístavbu školky 

za 35 mil. korun.  Výše možné dotace na spolufinancování se dnes pohybuje v rozsahu 70–80 % uznatelných 

nákladů z celkové částky. Touto cestou jít nechceme nejenom kvůli cenové výši, ale hlavně nevidíme důvod 

rozsáhlé přístavby vzhledem k předpokládaného demografickému vývoji v obci v návaznosti budoucího 

využití rozšířené plochy budovy a nákladům na provoz. Shodli jsme se na redukci rozsahu potřebného řešení 

a nechat upravit projekt a rozpočet. Budova po 40 letech užívání potřebuje novou střechu, nové elektrické 

rozvody, rozvody vody, topení vč. nových kotlů, úpravu stávajícího sociálního zázemí. Budova je energeticky 

velmi náročná, proto se projekt bude týkat snížení energetické náročnosti budovy, tj. zateplení. Projekt bude 

řešit bezbariérový přístup vybudováním výtahu. A především je potřeba obnovit vnitřní vybavení školky, 

které budou děti každodenně využívat a vybavení kuchyně. V letošním roce bude podána žádost o dotaci 

s realizací v roce 2024. Předpokládané náklady na realizaci do 15 mil. korun. 

Realizace chodníku od stávajícího obecního úřadu ke hřišti. Je již zpracovaná projektová dokumentace z roku 

2015. Je třeba získat stavební povolení, abychom mohli požádat o dotaci.  

Dalším cílem je výsadba nové zeleně v intravilánu, ale i extravilánu obce a řádná údržba zeleně stávající. 

Poslední realizovaná výsadba byla v roce 2013 v rámci projektu „Zeleň v okolí sakrálních staveb“. Další roky 

se jen kácelo a nic nesázelo. I zde vidíme velký dluh z minulosti. 

Zastupitelstvo chce více podporovat činnost spolků obce. Jsme si vědomi jejich nezbytnosti pro společenský 

život v obci. 
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Dále bychom chtěli více oživit společenský, kulturní a sportovní život v obci. Věříme, že výbor pro kulturu 

nám v tom bude přínosem, ale k takovému oživení potřebujeme hlavně Vás – občany a vaše děti.   

Dále je potřeba řešit úspory veřejného osvětlení.  

Ne méně důležitou činností bude i péče o stávající budovy v majetku obce, běžné opravy místních 

komunikací, chodníků, péče o techniku, zeleň, údržba a úprava veřejných prostranství apod. 

Chtěli bychom nastavit systém odpadového hospodaření s cílem více třídit. Zvažujeme odpadové nádoby na 

tříděný odpad do jednotlivých domácností. O tomto vás budeme podrobněji informovat v dalším vydání 

zpravodaje v průběhu roku. 

Je potřeba dokončit návrh nového územního plánu. Po jednání se zpracovatelem územního plánu, je reálné 

schválit nový územní plán do konce tohoto roku. 

Vše se bude samozřejmě odvíjet od finančních možností obce. Samozřejmostí je sledovat vyhlášení 

dotačních titulů, aby byla možnost spolufinancování a také rozumné nastavení rozpočtu vč. řešení úspor. 

Rozsah potřebného je podstatně větší a jsme si toho vědomi. Ne vše lze vyřešit okamžitě ani během jednoho 

volební období. Ale rozumným postupem a plánovaním lze docílit mnohého. 

 

AKCE PŘIPRAVOVANÉ NA ROK 2023 

Zastupitelstvo pro letošní rok schválilo v rozpočtu tyto investice: 

- Chodník alej – předpoklad v dubnu podání žádosti o dotaci. Projektová dokumentace byla 

zpracovaná v roce 2021 a je vydáno stavební povolení. Je třeba ještě nechat vypracovat 

dokumentaci nového veřejného osvětlení, aby byla jeho realizace současně s chodníkem. 

Předpokládaná realizace v letošním roce, pokud žádost bude úspěšná.  

- Parkoviště u hřiště – podaná žádost v únoru na Olomoucký kraj z dotačního titulu Program obnovy 

venkova. Předpokládané náklady na realizaci 1,6 mil korun. 

- Vybudování nového zázemí u fotbalového hřiště – nový objekt pro prodej vč. zastřešeného 

posezení a celková úprava okolí a terénu – v rozpočtu na rok 2023 je schválená částka 500 tis. Kč 

- Rekonstrukce MŠ – předpoklad podání žádosti o dotaci březen, realizace 2024  

- Chodník od bývalé ZŠ ke hřišti – v roce 2023 je nutné zajistit pravomocné stavební povolení na tuto 

etapu a řešit podání žádosti o dotaci, předpokládaná výše dotace se předpokládá 80 % uznatelných 

nákladů, realizace 2024. Je třeba dořešit projekčně opravu dešťové kanalizace. 

- Stavební úpravy knihovny vč. nového vybavení 

- Zadání veřejné soutěže na zpracovatele studie a projektové dokumentace areálu za sokolovnou 

- Výsadba zeleně 

- Zadání projektové dokumentace a následná realizace „Úprava rozvodů topení v bývalé ZŠ“ 

 

Investice přecházející z minulého volebního období, které musíme zafinancovat vzhledem k 

uzavřeným smluvním závazkům: 

- Cesta na oboře – zahájení realizace stavby březen 2023, investorem stavby je Státní pozemkový 

úřad. Kromě zpevněné vjezdu na oboru z místní komunikace. To bude platit obec, protože pan 

starosta nechal vyprojektovat vjezd jinak, než bylo dáno ve schválených komplexních pozemkových 

úpravách. Proto nelze tuto část financovat z dotace. Předpokládaná výše spoluúčasti obce je 250 

tis. Kč. Projektovou dokumentaci nechala vypracovat a financovala obec. 

- Projektová dokumentace „Protierozní opatření Za Mlaty“. 

- Projektová dokumentace „Protierozní opatření nad hřištěm“. 

Realizace těchto opatření bude postupně řešena. 
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ZIMNÍ ÚDRŽBA MÍSTNÍCH KOMUNIKACÍ A CHODNÍKŮ 

Vážení občané, i když se nám zima blíží pomalounku ke konci, chci vás touto cestou požádat o 

ohleduplnost při parkování automobilů na vjezdech a místních komunikací. Pamatujte na to, že technika na 

zimní údržbu, kterou máme k dispozici, potřebuje pro svoje použití dostačený prostor. Pokud zasahuje na 

vjezdu zaparkovaný automobil až na chodník, pak nelze v tomto místě chodník uklízet a udržovat. Podobně 

komplikované situace vznikají i na některých místních komunikacích např. v ulici od obecního úřadu k ČOV a 

v ulicích na Doloplazy. Chci Vás požádat o pomoc při zvládání případné sněhové nadílky. Pokud to bude ve 

vašich silách a možnostech, ukliďte, prosím, sníh z chodníků před svými domy. Dříve to bylo zcela normální 

a nikdo v tom neviděl a nehledal nic zvláštního a mimořádného. Za pomoc, pochopení a spolupráci vám 

předem děkuji. Jsou tací, kteří to dělají a těm děkuji obzvlášť.  

POPLATKY PRO ROK 2023 

STOČNÉ (SPLAŠKOVÁ KANALIZACE) 

Stočné zůstává pro rok 2023 nezměněno, 1.100,- Kč za osobu a rok. 

SMĚSNÝ KOMUNÁLNÍ ODPAD 

V roce 2023 bude výše poplatku za odvoz a ukládání směsného komunálního odpadu nezměněna a bude 

600,- Kč na osobu a rok. 

Nejpozději pro rok 2024 budeme mít připravený model, který bude spravedlivější, a který bude občany 
motivovat k většímu třídění. I přes všechna úsporná opatření se ceny budou pravděpodobně zvyšovat 
neustále, neboť se zvyšují ceny za uložení na skládky, ceny pohonných hmot, mzdy a ceny energií. Během 
roku Vás budeme průběžně a včas informovat o jednotlivých krocích vedoucích ke snížení směsného 
komunálního odpadu a zvýšení efektivity třídění. 

PES Poplatek za psa 100,- Kč za 1 psa a rok, za 2 a více na jedné adrese 200,- Kč a rok. 

POPLATKY NA ROK 2023 SE VYBÍRAJÍ OD 13. 2. NA OBECNÍM ÚŘADĚ, OD 1. 3 SE BUDOU VYBÍRAT NA 

NOVÉM ÚŘADĚ V BÝVALÉ BUDOVĚ ZŠ. JE MOŽNOST UHRADIT I BEZHOTOVOSTNĚ NA ÚČET OBCE Č.Ú. 

3210513369/0800, JAKO V.S. UVEĎTE ČÍSLO POPISNÉ VAŠEHO BYDLIŠTĚ, V TEXTU PRO PŘÍJEMCE UVEĎTE 

DRUH POPLATKU A PLATBY – POLOLETÍ, CELOROČNÍ, POČET OSOB.  

PLATNOST LOŇSKÝCH ZNÁMEK JE DO KONCE BŘEZNA 2023! 

 

Obecní úřad na nové adrese od středy 1. března 2023 

Dobromilice 119 

ÚŘEDNÍ HODINY PRO VEŘEJNOST: 

     PONDĚLÍ   08.00 – 12. 00     13.00 – 17.00 

     ÚTERÝ         zavřeno pro veřejnost 

     STŘEDA     08.00 – 12. 00     13.00 – 17.00 

     ČTVRTEK              -                  13.00 – 15.00 

     PÁTEK       08.00 – 11. 00                -  

ÚŘEDNÍ HODINY STAROSTY A MÍSTOSTAROSTY: 

     STŘEDA    16.00 – 17.30 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

ŽIVOTNÍ VÝROČÍ NAŠICH SPOLUOBČANŮ 

Blahopřejeme našim spoluobčanům, kteří se dožívají v I. čtvrtletí roku 2023 významného životního jubilea a 

přejeme jim mnoho štěstí, zdraví a osobní pohody do dalších let jejich života. 

Jsou to: 

Čmelová Emílie         Pospíšilová Jarmila 

Malíšková Blanka         Horák Pavel 

Doležalová Blažena        Pokorný Josef 

 

PLÁNOVANÉ OBECNÍ KULTURNÍ AKCE V ROCE 2023 

Členové výboru pro kulturu zahájili svoji činnost a pro letošní rok začali plánovat kulturní akce. Tímto Vás 

zvou na:  

- 18. března 2023 – Košt slivovice a domácích pomazánek – Moštárna  

- 1. dubna 2023 – Akce ukliďme Česko  

- 2. – 4. června 2023 – Hodový víkend – bližší informace budou zveřejněny  

- 10. června 2023 – Dětský den  

- v letních měsících jsou plánována sousedská setkání s promítáním filmů s občerstvením za 

sokolovnou  

- 9. září 2023 – Na bicyklech Němčickem – v letošním roce bude obec Dobromilice organizátorem 

akce s dojezdem na fotbalovém hřišti 

- Setkání seniorů – v podzimních měsících, termín v jednání 

V průběhu roku budou akce doplňovány a budete o nich včas informováni.  
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CO MAJÍ V PLÁNU NAŠI HASIČI? 

Vážení spoluobčané, dovolte mi, abych Vás informoval o činnosti v tomto roce. Na jaře budeme 

provádět jako každý rok sběr 

železného odpadu a vysloužilých 

elektrospotřebičů. Vysloužilé 

elektrospotřebiče můžete 

odevzdávat po celý rok po domluvě s 

Ondřejem Svozilkem.  

Letos proběhne nábor dětí, pokud se 

k nám chtějí přidat i dospělí budeme 

rádi. Kromě tréninků na závody, 

máme v plánu i nějaké výlety, tvoření 

a vzdělávání se.  

 

24. června proběhne denní hasičská soutěž o pohár starosty obce. 
SDH Dobromilice 

Ondřej Svozilek 

 

 

 

  
  
 

 

 

 

 

 

 

Z ČINNOSTI ZAHRÁDKÁŘŮ 

Vážení spoluobčané, činnost zahrádkářů 

proběhla jako vždy v minulých obdobích. 

Vykonávaly se polní práce malotraktorem, 

částečně ji vykonával pan Vystavěl, ale také 

zaučoval na tuto práci pana Šimečka, který už 

tuto práci bude vykonávat sám. Na jaře mu 

pomoc nabídl i pan Linhart, takže budou dva. 

V loňském roce oslavil pan Vystavěl významné 

životní výročí. Smutná zpráva je, že zemřel i 

nejstarší člen naši organizace pan Josef Polášek. 

V měsíci prosinci jsme uskutečnili mikulášskou 

jízdu ve spolupráci s OU Dobromilice. Dále jsme 

uspořádali soutěž o nejlepší vánoční stromeček, 
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které se zúčastnilo 13 občanů. Tentokrát byli všichni odměněni drobnými cenami. V březnu bude výroční 

schůze, na kterou zveme všechny své členy. V květnu uspořádáme cyklovýlet do Skalky nebo do Morkovic, 

dle dohody. Tak jako loni tak i letos vyhlašujeme soutěž o nejhezčí skalku či jiné květinové prostory a to 

květen až do konce června. V měsíci srpnu bude posezení zahrádkářů na Moštárně. Srdečně zveme. 

V případě dalších akcí budeme informovat. Přejeme všem občanům příjemné chvíle na svých zahrádkách a 

hodně zdraví.  

 

Za zahrádkáře Miroslav Bridzik 

   

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Nejhezčí vánoční stromeček vyhrála Aneta Antoníčková.                 Pan Vystavěl oslavil kulaté životní jubileum.  

 

Z ČINNOSTI NAŠICH FOTBALISTŮ 

Vážení spoluobčané a příznivci fotbalu v Dobromilicích, uplynulý půlrok se pro nás i naše fanoušky 

nesl v dobré atmosféře. Mužstvu se dařilo, a to mělo vliv i na hojnou návštěvnost, chci tím říct, že vše 

šlapalo, tak jak mělo. Není tedy divu, že jsme podzim zakončili na krásném 5. místě. Velký podíl na tomto 

výsledku a dobré hře nemají jen hráči, ale také náš „zahradník“ 

Aleš Oškera, který se pečlivě a s láskou stará o trávník. Odměnou 

za dobrý podzim nám byl tradiční turnaj v kuželkách. A co jiného 

jsme ještě stihli v minulém 

roce? Uspořádali jsme 21. 

ročník vánočního turnaje 

v sálové kopané, kde vítězem 

se stalo mužstvo z Brodku u 

Prostějova pod vedením 

zkušeného forwarda Michala Zapletala st., který byl zároveň vyhlášen i 

nejlepším hráčem. Podařil se nám uspořádat pro občany Dobromilic 

vánoční turnaj dvojic v šipkách. Tento turnaj se pořádal v minulosti 

pravidelně v hospodě „U Vranů“, která je již nějaký ten rok zavřená. 

Musím říct, že účast byla velká, celkem 10 dvojic, atmosféra sportovní a 

hra dlouhá, až do pozdních hodin. Turnaj ovládla dobrou a taktickou 

hrou dvojice Jakub Špaček a Renata Kroupová. Obě tyto akce se 

uskutečnily ve spolupráci s Obecním Úřadem Dobromilice. Tou to cestou 
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bych chtěl poděkovat. Jako první letošní akce po dlouhé pauze, nás čekají tradiční šibřinky-maškarní ples a 

to 17. února pro dospělé a 18. února pro děti.  Budeme se těšit na hojnost masek a účast Vás ostatních, co 

se přijdou pobavit a podpořit spolek. A na závěr něco z kabiny. Na začátku února se začalo mužstvo mužů 

připravovat na jarní start sezóny. Chodí se trénovat 2x týdně. V únoru odehrajeme přátelské utkání s TJ 

Sokol Příkazy na umělém povrchu v Uničově a v polovině března dvě přátelská utkání na umělém povrchu 

ve Vyškově. Letos se budeme potýkat s větší absencí, ať to jsou zranění (Zdeněk Nosek, Zdeněk Blumenstein 

zvaný Karel) a odchod dvou hráčů do mateřského klubu (Michal Kaláb a Lukáš Kaláb). Tímto bych jim chtěl 

poděkovat jménem FC Dobromilice za skvělou hru. Příchody nových hráčů do mužstva jsou v řešení.  

Jarní sezona startuje 26. března ve Vícově. Budeme se těšit na Vaši fanouškovskou podporu, jak na 

venkovních, tak hlavně na těch domácích zápasech. Sportu zdar!!! 

Drahoslav Žondra, 

 jednatel FC Dobromilice  
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CO PLÁNUJE TJ SOKOL? 
Dovolte, abychom vás informovali o tom, co nás v letošním roce v rámci činnosti naší organizace TJ Sokol 

čeká, a které akce obohatí sportovní a kulturní život v naší obci. Letos dále pokračuje dvakrát týdně v 

odpoledních hodinách oblíbené cvičení dětí. Ženy cvičí každé pondělí od 19. 00 hodin. Novinkou je cvičení 

pro ženy každý pátek od 19. 00 hodin. Každé pondělí od 17. 00 do 19. 00 hodin je sokolovna vyhrazena 

pro všechny, kdo si chtějí zahrát ping pong. S dětmi se budeme účastnit všech akcí pořádaných 

Prostějovskou župou, jako je šplh, plavání, lehká atletika a zálesácký závod zdatnosti. V sobotu 4. února se 

uskutečnil turnaj ve stolním tenise pro ne-registrované hráče. Na neděli 30. dubna připravujeme „Slet 

čarodějnic“ a na sobotu 27. května populární soutěž „O nejsilnějšího muže“. V červnu se opět zúčastníme 

akce „Noc sokoloven“. V příštím roce se bude konat sokolský slet v Praze. Proto bude tento rok velice 

náročný na účast na nácviku skladeb a od září se začne nacvičovat. Doufáme, že se najde dostatek cvičenců, 

kteří do nácviku půjdou s námi a příští rok budou reprezentovat naši obec na sletu v Praze. Letos už nacvičují 

naše 3 cvičenky skladbu „Rocková symfonie“ a pojedou Sokol reprezentovat na celosvětovou gymnaestrádu 

do Nizozemí. Tímto Vás chceme pozvat do sokolovny. Přijďte nejenom si zacvičit, ale i pobavit. 

Za TJ Sokol, Marie Mrnková 

 

 

 

 

CO PLÁNUJE NAŠE FARNOST? 
 

Vážení spoluobčané, drazí sousedé, sestry a bratři, rok 2023 bude pro naši farnost velmi 

významným, neboť farnost oslaví 670 let od své první písemné zmínky z roku 1353, zapsané v zemských 

deskách v Brně. U příležitosti tohoto velkého jubilea se chystají dvě akce většího rozsahu, které budou 

určeny pro širokou veřejnost. První z nich bude samotná oslava výročí farnosti, která se bude konat v pátek 

2. června 2023 (v rámci hodového víkendu obce). Oslavy budou zahájeny slavnostní mší svatou a následně 

bude probíhat program paralelně na dvou místech. V kostele a jeho nejbližším okolí na vás bude čekat 

naučná stezka o historii chrámu a farnosti obecně, později adorace při úplném zhasnutí světel a rozjímání 

při zapálených svících. Na faře bude pro vás nachystáno pohoštění, zábavné aktivity pro děti i dospělé a 
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zahraje nám k tomu hanácký mužský sbor Rovina z Pivína, který jistě mnoho z vás již zná. V září se bude 

tradičně konat benefiční varhanní koncert. Letošní ročník je v pořadí desátý, a proto bychom rádi toto 

jubileum pojali ve větším stylu. Ponese se opět pod taktovkou Mgr. Petra Kolaře v kostele Všech svatých 

v duchu výše zmíněného výročí 670 let farnosti. Prohlédneme si fotografie, zavzpomínáme na předešlé 

ročníky a k dispozici budou i materiály týkající se historie farnosti a jejího jubilea. Rovněž budete mít 

možnost se setkat s účinkujícími z minulých let a s přáteli z širokého okolí. Přestože termín ještě není znám 

a časem bude upřesněn, již nyní víme, že koncert bude pro 

svou letošní specialitu uskutečněn mimořádně v sobotu! 

Věříme, že v daném případě bude tato skutečnost pohodlná 

pro nás všechny, abychom si mohli akci vychutnat plnými 

doušky. Obě akce (červnová i zářijová) se budou konat za 

každého počasí. Dovolte nám tedy vás všechny co 

nejsrdečněji pozvat s vašimi rodinami, přáteli a známými. 

Pojďme oslavit letošní výročí v přátelském duchu, neboť toto 

jubileum není koneckonců jen o farnosti, ale o celé naší obci. 

Náš krásný kostel je hrdou dominantou celých Dobromilic. 

 

Za farnost Milena Antoníčková a Václav Drnovský 

 

OPRAVA VĚŽNÍHO SCHODIŠTĚ 
Vážení spoluobčané, drazí sousedé, sestry a bratři, dovolte mi vás informovat o průběhu chystané 

opravy věžního schodiště v dobromělském kostele. Je třeba přiznat, že se oprava nevyvíjí tak, jak se 

očekávalo. Velkou komplikací je havarijní stav středového nosného sloupu, o němž jsme vás informovali 

v předešlém vydání zpravodaje z června 2022. Tato skutečnost klade vyšší nároky na projektovou 

dokumentaci, která se ještě stále dopracovává a čeká nás její konzultace s orgány památkové péče. Proto je 

již nyní jisté, že se projekt nestihne dopracovat včas na podání dotační žádosti a akce se bude realizovat 

příští rok. Tato skutečnost nás mrzí o to více, že věž nebude moci být kvůli stavu schodiště přístupná 

veřejnosti při letošních oslavách 670 let výročí farnosti. Po zaplacení posudku na zjištění stavu středového 

nosného sloupu v loňském roce zbyla z vybraných prostředků částka 10 692 Kč, ke které přibyly 4130 Kč. 

Celkové prostředky ze sbírky prozatím činí 14 822 Kč, za které vám velmi děkujeme. Sbírkovým místem 

nadále zůstává dřevěná kasička pod kůrem v kostele. Sestry a bratři, přestože se již na začátku tohoto roku 

ukázalo, že se oprava letos nestihne provést, věřím, že se podaří v tom příštím. I když nebude moci být věž 

přístupná na oslavy výročí farnosti, jistě nám to nepokazí naše společné kulturní zážitky, jež na nás čekají.   

 

                                

Za farnost  

Václav Drnovský 
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CO PLÁNUJE NAŠE MUZEUM? 
 

     Co přinese nový rok 2023 našemu muzeu, bych Vám teď chtěla trošku přiblížit. Nové vedení obce 

rozhodlo o dalším využití této krásně zrenovované budovy se silně historickou atmosférou. Budova muzea 

tedy bude dále sloužit nám občanům, jak tomu bylo už dříve. V letech 2016–1018 se budova využívala na 

rodinné oslavy, svatby, pohřby apod. a v tomto směru se bude pokračovat dále.  Stanoví se podmínky, za 

jakých se bude budova pronajímat. A já pevně věřím, že to bude fungovat stejně dobře jako dříve a že se 

k této krásné a historicky cenné budově budeme všichni chovat tak, jak si to zaslouží.  Také jste byli zvyklí, 

že jste se do muzea chodili dívat na výstavy, jarmarky či přednášky. I v tomto se bude dále pokračovat. 

Výstavní prostory se přesunou z horního velkého sálu do přízemí, kde dříve bývala stála expozice. Má to 

výhodu i v tom, že spodní sály jsou lépe přístupné a nemusí se chodit do schodů. Samozřejmě možnost 

využití horního sálu na nějakou obzvláště pěknou výstavu či jarmark stále zůstává.  

Už nyní Vás můžu pozvat na tradiční velikonoční jarmark, který se uskuteční v neděli 26. března 2023 ve 

spolupráci s naší mateřskou školou. 

 
Dále bych chtěla zrealizovat nějakou zajímavou výstavu, která by byla k vidění na Hody v neděli 4. června, a 

to právě v prostorech bývalé stále expozice. Výstava by tam poté mohla být k vidění i další 2 měsíce, aby 

měl možnost ji navštívit každý, kdo by měl zájem.  V době adventní bych ráda uspořádala výstavu s vánoční 

tématikou. Kupříkladu výstavu betlému doplněnou třeba perníkovými chaloupkami a perníčky, což 

k Vánocům neodmyslitelně patří. Výstava by byla otevřená v době adventní, některý den mezi svátky 

vánočními a po novém roce. Otevírací den, kdy budou výstavy k vidění, zůstane neděle odpoledne, jak jsme 

na to již byli zvyklí. Určitě by bylo možné výstavu navštívit i v pracovním týdnu, kdy mám v pondělí a středu 

úřední den do 17 hodin. Kancelář pro správu pohřebiště je i nadále v přízemí budovy muzea. Co více dodat? 

Snad jen to, že se těším, že se i nadále budeme potkávat při zajímavých akcích tady v našem muzeu. Mám 

velkou radost, že budova bude dále sloužit nám všem a pevně věřím, že jí to vrátíme tím, jak se k ní 

budeme všichni společně chovat.  

                                                                                                                             Správkyně muzea Denisa Zatloukalová 
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CO MÁ V PLÁNU NAŠE MATEŘSKÁ ŠKOLA? 
          V letošním roce se naše školka bude v oblasti předškolního vzdělávání více zaměřovat na rozvíjení 

zdravotní gramotnosti za podpory Státního zdravotního ústavu v rámci projektu „Efektivní podpora zdraví“. 

Pro děti budou připravované výukové programy formou zážitkové pedagogiky, a to z oblasti osobní a 

dentální hygieny, z oblasti výživy – potravinové pyramidy, z oblasti zdravého bydlení – třídění odpadů z 

domácností a bezpečného hraní, z oblasti podpory zdraví prospěšných aktivit – přirozený pohyb dítěte, 

procházky, ve školce pak cvičení na trampolíně a využívání různých pomůcek ke cvičení. Podobně i pro 

rodiče budou na tyto témata připravovaná odpolední setkání. V únoru budeme mít ve školce masopustní 

karneval včetně různých zábavných aktivit. Už teď se těšíme, jestli se v maskách poznáme! A pak již pro vás 

s dětmi budeme tvořit výrobky na velikonoční jarmark, který bude v neděli 26. 3. 2023 v muzeu. Toto 

odpoledne bude v naší školce také Den otevřených dveří. V dubnu bychom se chtěli více věnovat 

ekologické výchově, ochraně přírody, a to i v rámci Dne Země. V květnu zpravidla jezdíme na výlet. Také 

oslavíme Den matek třídními besídkami, které většinou udělají radost rodičům i prarodičům a všem 

přítomným. Pro některé děti to bude první kulturní vystoupení. Tento měsíc bude i zápis dětí do mateřské 

školy na další školní rok. V červnu připravíme ve školce tematickou oslavu Dne dětí. A pak ty nejstarší děti 

se už budou těšit a připravovat na slavnostní šerpování předškoláků, na které vás všechny srdečně zveme a 

bude v pátek 23. 6. 2023. Během celého školního roku mohou rodiče již tradičně využít možnosti klinického 

logopeda přímo ve školce. Pro děti jsou zajišťovaná různá hudební či divadelní představení. I letos nás 

navštíví lektor z Malé technické univerzity, který si s dětmi bude povídat a tvořit skutečnou skládku odpadů, 

aby děti viděly, jak to funguje. Jistě děti budou mít ještě mnoho jiných pěkných zážitků ze školky, včetně 

nových kamarádství. A co na závěr? Snad už jen přání usměvavých dětí a spokojených rodičů. 

  Mgr. Zdislava Grmelová, MPP 

    ředitelka školy 
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CO PLÁNUJÍ NAŠI MYSLIVCI? 

 

Úvodem tohoto příspěvku bych rád nejdříve popřál mnoho štěstí a zdraví do nového roku všem občanům. 

Nyní bych Vás seznámil s našim plánem činnosti v tomto roce. Začneme výroční schůzí, na které členové 

mysliveckého spolku tento výhled plánovaných akcí schválí. Dále proběhne schůze honebního 

společenstva, kde zaplatíme nájemné za honitbu. Dále budeme jednat o předložení trofejí na hodnocení a 

přehlídku trofejí ulovených v roce 2022. Chovatelská přehlídka proběhne v kulturním domě v Čelčicích ve 

dnech 18. a 19. března 2023. Zde bude připomenuto i 100leté výročí založení ČMMJ.  

V naší honitbě se samozřejmě v celém 

průběhu zimy musíme starat o přikrmování 

zvěře. S nadcházejícím jarem proběhne jako 

v ostatních honitbách sčítání zvěře 

organizované odborem ŽP. Také jako každým 

rokem budeme opravovat a asanovat krmná a 

myslivecká zařízení pro zvěř. Samozřejmě 

v rámci akce „Ukliďme Česko“ budeme 

provádět úklid honitby, okolí potůčků, 

remízků, polních cest od odhozených odpadků 

nezodpovědnými lidmi. Samozřejmě musíme 

spolupracovat s okresními orgány státní 

správy a plnit plány chovu a lovu zvěře. 

Závěrem bych chtěl poděkovat všem za 

vstřícnost a toleranci k našemu koníčku, a 

zvláště zastupitelstvu obce Dobromilice.  

 

Za myslivecký spolek  

Jaroslav Škrkánek  
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UPOZRNĚNÍ NA MOŽNOST DOTACE PRO OBČANY 
 

NOVÁ ZELENÁ ÚSPORÁM LIGHT 

 

Obecní úřad informuje občany, že je možnost získat dotaci na úsporná opatření na rodinný dům. 

 

Žadatelem může být občan pobírající starobní důchod nebo invalidní důchod 3.stupně. 

Anebo občan pobírající mezi 12. 9. 2022 a dnem podání žádosti příspěvek na bydlení. 

Podmínkou je vlastnictví nebo spoluvlastnictví rodinného domu, ve kterém má trvalý pobyt. 

 

Bližší informace vám poskytnou pracovníci MAS, sídlící v Doloplazech na zámku, popřípadě se 

obraťte na obecní úřad v Dobromilicích, kde Vám poradíme, jak na dotaci. 

Kontakt na pověřenou osobu, která Vás po telefonické domluvě navštíví a podá potřebné 

informace a pomůže s podáním žádosti je pan Ladislav Sypko tel.: 724 374 460 
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Obec vyhodnotí a vybere 5 obrázků, které budou použity do připravované mapy Prostějovska. 

Pokud se sejde dostatek obrázků, použijeme je pro kalendář na příští rok. 


